
Bydalen vel
Årsmelding 2019

• Årsmeldingens formål er å rapportere om hva som har skjedd i 
velforeningen det siste året, slik at alle som ikke er like involvert i den 
daglige driften får anledning å følge med på hva som skjer.

• Årsmeldingen går fra årsmøte til årsmøte – ikke fra nyttår til nyttår.

• For enkelhets skyld har vi likevel latt regnskap følge kalenderåret, slik at 
regnskapet er for 2019.



Denne årsmeldingen er fra årsmøtet 2019 

til oppsatt årsmøtet 26. mars 2020



• Grunnet Covid-19 ble årsmøtet 2020 
utsatt fra 26. mars til foreløpig over 
sommeren.

• Årsmeldingen legges ut som en digital 
versjon.

• Styret fortsetter i nåværende form 
inntil årsmøtet kan avholdes.



Styremøter 
Bydalen vel

Møtereferater ligger 
under arkiv på 
Bydalen.no

2019

• 14/5
• 13/6

• 22/8
• 10/10

• 28/10

2020

• 24/1
• 11/2

• 10/3



Hovedpunkter

• 2/5
• 24/8

• 16/10

• 29/10
• 23/12

• Vårdugnad ved Ryddekomitéen
• Grill- og sommerfest ved 

Grillfestkomitéen
• Bydalskveld på Gjærhuset
• Tema anleggstrafikk/erstatning
• Cicignon Salongorkester 
• Quiz

• Trygghetsvandring
• Tenning av julegrana ved 

Lillejulaftenkomitéen



VÅR 2019



• Ryddekomitéen arrangerte og 
gjennomførte en fin og hyggelig 

dugnad torsdag 2. mai. 
• Pent vær, godt oppmøte og god 

stemning sørget for et ryddet 
boområde for alle.



Blomster
Vakre blomster ble plantet til 17. mai



Sommer



6.juli

9.juli
Demokraten hadde to reportasjer fra 
Bydalen. Den ene om trærne i Bydalen, 
den andre om fart og trafikk som alltid 
er en utfordring. 



Grillkomitéen sørget for en veldig hyggelig og vellykket grill- og sommerfest på Wisebanen. 
Dette er et fast arrangement hvert år.



Grill- og sommerfest

HUSK: Alltid første lørdag 

etter skolestart. 

I 2020 blir dette 22. 

august!. Sett av dagen!



Skolestart 

Vinteren 2019 ble det holdt et møte på Gjærhuset om kommunens 
rehabilitering av vann- og avløpsrør i og omkring Lahellemoveien. Mange 
var bekymret for skader på hus. Dette resulterte i:

Kommunen gjennomførte trafikktelling, fart- og rystelsesmålinger.

Blant målestedene var Sportsveien 25. På 9 dager ble det registrert 3961 
kjøretøy. Dette gir et gjennomsnitt på 440 kjøretøy/dag.



440 
kjøretøy/dag



Høyeste målte hastighet i denne perioden 
var 72 km/t, klokken 11.42



Skolestart

• I forbindelse med skolestart tok Bydalen vel kontakt 
med Fredrikstad kommune og politiet. Ønsket var 
om de kunne gjennomføre forbyggende tiltak som 
plakater med skolestart og fartsmålinger for å trygge 
de myke trafikanter.

• Politiet svarte raskt. 





Høst



24. September 2019



• Bydalen vel tok kontakt med Fredrikstad kommune
under brannen på Dammyr med spørsmål om hvorfor
bommen mot Hassingen ble åpnet for gjennomkjøring. 
Er gjennomgjøring i Bydalen så viktig for 
trafikkavviklingen i sentrum i rushtiden at denne smale
veien må åpnes?

• Samtidig etterlyste vi svar fra skolestarttiden.





Bydalskveld, 
16. oktober
• Bydalen vel arrangerte en åpen 

Bydalskveld på Gjærhuset. 
• Rolf Petter Næss tok initiativ til å etablere 

en gruppe for huseiere som mistenkte 
skader på hus og eiendom i forbindelse 
med anleggstrafikken.

• Cicignon Salongorkester spilte og Dag 
Solheim var quizmaster som sammen 
sørget for en meget hyggelig kveld.

• Det ble servert gratis pizza og baren på 
Gjærhuset sørget for salg av ønsket drikke.



Trygghetsvandring

• Tirsdag 29. oktober ønsket Bydalen vel 
alle velkomne til trygghetsvandring i 
Bydalen. 

• En liten, men solid gruppe tok runden 
rundt i Bydalen.

• Resultatet ble blant annet at det ble 
søkt om gatelys på to steder.









Søknad om nye, store blomsterkasser, 
Lokalsamfunnsfondet ble levert 31/10-2019







Vinter



Snøen som falt ifjor var og ble med 11. november.

Lite kulde satte en stopper for skøyteisen på Wiesebanen, og den utmerkede 
skøyte- og flomlyskomitéen fikk ikke bevist sine ferdigheter. Satser på nye 
muligheter for neste vinter.



23. desember

• Det tradisjonelle lillejulaften-
arrangementet ble avholdt med 
meget godt fremmøte og lysene 
ble tent på et STORT tre!

• Musikken spilt, gløggen var varm 
og nissen kom med julegodteri.



God jul!



2020

• F-B skriver om at kommunen åpner for inntil 20 boenheter på 
Wiesebanen.

• Bydalen vel leverer høringsinnspill for overnevnte samt med 
hensyn til anleggstrafikk i Mørkedalen.

• Søknad i lokalsamfunnsutvalget ble innvilget om tilskudd til nye  
blomsterkasser i Bydalen. Med søknad i Cicignon
Lokalsamfunnsutvalg fikk vi innvilget dekning av ny benk i 
krysset Sissis vei/Bydalen Allé.





Credits fra styret i 
Bydalen vel

• Takk til alle komitémedlemmene 
og deres strålende innsats! Dere 
fungerer selvgående på utmerket 
måte. Tradisjonelt gjenvelges 
komitéene med mindre noen gjør 
noe aktivt for å forlate dem, og 
det er en tradisjon vi selvfølgelig 
opprettholder. 

• Takk til alle bydalitter for innspill, 
engasjement og vilje til å gjøre en 
innsats for byens beste bomiljø.



Bli med!
Følg med!
http://bydalen
.no/

Web-komitéen ønsker nye krefter velkomne, så ta 
kontakt med styret om du ønsker å bli her.

Har du ønske om å bli med i 
styret eller en annen komité, 
så bare ta kontakt med styret. 

bydalenvel@gmail.com
91689293

Følg oss på Facebook. https://www.facebook.com/by
dalenvel

Støtt Bydalen vel med 
grasrotandel hos Norsk 
Tipping.

https://www.norsk-
tipping.no/grasrotandelen
Eller du kan enkelt gjøre dette 
ved å sende en SMS:
GRASROTANDELEN 995611902 
TIL 60000

http://bydalen.no/
http://gmail.com
https://www.facebook.com/bydalenvel
https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen

